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50% Black

Tinget gjennomføres med fysisk oppmøte på 
Ullevaal i kombinasjon med digital deltagelse ved 
bruk av verktøyene Microsoft Teams og Go Plenum 

Informasjon om NFFs forbundsting finnes på 
nettsiden www.forbundstinget.no

PROTOKOLL
NORGES FOTBALLFORBUNDS TING
4.-5. MARS 2023



3

P
R

O
TO

K
O

LL
 F

O
R

B
U

N
D

ST
IN

G
E

T 
20

22

A:  Godkjenne de fremmøtte representantene 5

B:  Valg av dirigenter og en redaksjonskomité på tre medlemmer for   
 forbundstinget 5

C:  Valg av to representanter som sammen med forbundsstyret godkjenner og   
 undertegner forbundstingets protokoll  5

D:  Godkjenne innkallingen 5

E:  Godkjenne sakslisten 5

F:  Godkjennelse av forretningsorden 6

G:  Forbundsstyrets beretning for tingperioden 6

H:  Behandle forbundets regnskap i revidert stand, styrets økonomiske   
 beretning, revisors beretning og kontrollutvalgets beretning 7

I:  Beretninger og avsluttede regnskaper for fond som hører under forbundet 8

J:  Forslag om anvendelse av eventuelt overskudd 8

K:  Forslag til endringer i forbundets lov og reglementer 9

L:  Andre innkomne forslag 11

M:  Forslag til budsjett 14

N:  Valg 15

O:  Oppnevnelse av statsautorisert/godkjent revisor til å revidere  
 forbundets regnskap og fastsettelse av revisors honorar. 15

INNHOLD



4

P
R

O
TO

K
O

LL
 F

O
R

B
U

N
D

ST
IN

G
E

T 
20

22

TINGETS ÅPNING 
På vegne av NFF og forbundsstyret ønsket president 
Lise Klaveness velkommen til Forbundstinget. Hun ba 
representantene reise seg og i stillhet minnes tillitsvalg-
te, aktive og kollegaer som hadde gått bort siden forrige 
ting. 

Minnebilder med musikk hedret særskilt flg. markante 
personer:

• Per Bredesen, FK Ørn Horten, 1930-2022
• Willy Buer, Odds BK og SFK Lyn, 1928-2022
• Arne Legernes, Molde FK, SK Freidig, Larvik Turn & IF, 

1931-2022
• Åge Sørensen, Vålerenga Fotball, 1937-2022
• Bjarne Hansen, Vålerenga Fotball. 1929-2023
• Jan Erik Olsen, Drammens BK, 1940-2023
• Per «Snæbbus» Kristoffersen, Fredrikstad FK, 1937-

2023
• Herman Kopp, IF Ready, 1936-2022

Hilsningstaler

Gry Haugsbakken, statssekretær i kultur-  
og likestillingsdepartementet
• Stort skryt til NFF og Lise Klaveness.
• Kjent på en stolthet av å være på lag med noen som tør.
• Takk for det motet dere har vist.
• Endte opp med håndball ettersom det ikke fantes 

jentelag.
• Kjekt at fotball nå er den største jenteidretten.
• Idretten henger etter på likestilling.
• Mindre muligheter for jentene.
• Jenter slutter fordi de ikke opplever at de har like 

muligheter.
• Flott at fotballen løfter frem behov for å beholde.
• Stor makt gir stort ansvar.
• Viktig at vi har ordninger som gjør at alle kan delta.
• Ønsker å bidra til billigere bruk av anlegg.
• Støtte til strøm mm for å sikre at flest mulig kan delta 

i idrettsfellesskapet.
• Viktig å gjøre en innsats sammen for også å få med 

minoritetsjenter.
• Lykke til og kos dere.

Ole Jørstad, styremedlem i Norges Idretts-
forbund
• Hilser fra Idrettsstyret.
• NFFs vedtak og prioriteringer betyr mye for norsk 

idrett.
• Viktig for norsk idrett å anerkjenne, respekter og 

tidvis korrigere.

• Over 120 år med store begivenheter og opplevelser og 
som den største bidragsyter til norsk idrettsglede.

• Viktig å verdsette den betydningen dere har.
• Takk til fotballen som sa nei til russiske aktører i idret-

ten etter Russlands invasjon i Ukraina.
• Modig debatt i fjor vedr. Qatar som initierte Presiden-

tens historiske og viktige tale på FIFA kongressen.
• Krevende periode bak oss, vi må få tilbake utøvere og 

frivillige.
• Økonomi må ikke bli en barriere, og vi må sikre at 

arenaene våre er trygge.
• Idretten får mange oppgaver i tillegg til selve idretts-

aktiviteten, og det gjøres en fantastisk jobb hver dag.
• Lykke til med ting, forhandlinger, veivalg og valg.

Heidi Beha, FIFA
• Lykkeønskninger fra FIFA president og generalsekre-

tær.
• Kjekt at Norge, som vanlig, deltar i kvinnenes VM til 

sommeren.
• Dere har vært en foregangsnasjon på kvinnesiden.
• Stor deltagelse over hele landet er viktig for fotbal-

lutviklingen.
• Viktig at topp og bredde jobber sammen.
• Dagens agenda inneholder bærekraft og internasjo-

nal strategi.
• Viktige tema som Norge fronter på en god måte.
• FIFA forener ulikhetene i hele verden.
• Mange FIFA initiativer skal ivareta dette i tiden frem-

over.
• Ønsker der et suksessfullt år, særlig i kvinne VM.

Luca Nicola, UEFA
• Hilser fra president Ceferin og UEFAs generalsekre-

tær.
• En glede å være til stede, faktisk første gang jeg er i Oslo.
• Planene om en superliga er en stor utfordring for 

fotballdemokratiet, og dette truer våre verdier.
• Norge er en sterk forkjemper for fotballens grunnleg-

gende strukturer og verdigrunnlag – visjonen Fotball 
for alle, glede drømmer og fellesskap underbygger 
dette.

• UEFA er glade for å bidra med økonomi til norsk fot-
ball gjennom ulike utviklingsprogrammer, HatTrick, 
quality standards osv.

• Det er en prioritet for UEFA å utvikle økonomi og om-
setning innen kvinne fotballen.

• Norge tar et stort ansvar innenfor sosial inkludering 
og menneskerettigheter.

• Godt lederskap er et viktig tema, og kongress/årsmø-
te er en viktig møteplass, og dette tinget dokumente-
rer at dere tar dette på alvor.

• UEFA kongressen kommer i april, og det er en mer-
kedag for oss at deres president Lise stiller til valg i 
styret.

• Ønsker dere lykke til med kvinne VM til sommeren, og 
gjennomføringen av tinget.
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Øystein Eriksen Søreide, Abelia
• Godt å se at organisasjonen demokrati fungere gjen-

nom tinget som her.
• Abelia organiserer bransjeforening NHO Idrett som er 

viktig for idretten nå som den blir stadig mer profe-
sjonalisert og får flere ansatte.

• NFF gjør en av de viktigste jobbene i Norge gjennom 
å legge til rette for gode oppvekstsvilkår for barn og 
ungdom.

• Lykke til med arbeidet for å reformere internasjonal 
idrett.

Tonje Sagstuen, Norsk Tipping
• Da jeg spilte håndball for 20 år siden, skjønte jeg ikke 

fasinasjonen rundt fotballen.
• Dette har endret seg etter at jeg ble fotballmamma.
• To garderobeprater på Marbella, ifm. toppklubbenes 

treningssamlinger, diskuterte hvor mye penger det er 
greit å bruke på pengespill.

• Dette bl.a. fordi fotballspillere er mer disponert for å få 
problemer med pengespill.

• Vær den brysomme lagkameraten som spør hvordan 
det går, om du har økonomisk kontroll osv.

• Norsk Tipping går godt, setter nytt rekordoverskudd 
i 2022.

• Blir 75 år den 13. mars i år.
• 75 timers festival på Hamar i mai og juni.
• Ønsker godt ting med gode debatter og lykke til med 

sesongen.

A: Godkjenne de fremmøtte 
representantene
Ved tingets åpning var det registrert 173 godkjente 
fullmakter.
Representantliste legges ut på fotball.no

Fullmaktene enstemmig godkjent.

B:  Valg av dirigenter og en 
redaksjonskomite på tre  
medlemmer for forbundstinget

Som dirigenter ble valgt: 
Eli Arnstad og Kjartan Berland

Som redaksjonskomite ble valgt: 
Jon Mørland, forbundsstyret
Frode Grotmol, lovkomiteen
Nils Fisketjønn, NFFs administrasjon

C: Valg av to representanter som 
sammen med forbundsstyret 
godkjenner og undertegner 
forbundstingets protokoll

Til desisorer ble valgt:  
Margrethe Svidal, Sogndal IL
Tore Berg-Buan, Mjølner FK 

 
D: Godkjenne innkallingen
Innkalling enstemmig godkjent uten merknader.

 
E: Godkjenne sakslisten
Dirigenten opplyste om at det foreligger revidert 
saksliste sammenlignet med den som er beskrevet i 
tingheftet. Oppdatert saksliste er gjengitt i Go Plenum 
og ser slik ut:

A. Godkjenne de fremmøtte representantene
B. Valg av dirigenter og en redaksjonskomité på tre   
 medlemmer for forbundstinget
C. Valg av to representanter som sammen med   
 forbundsstyret godkjenner og undertegner   
  forbundstingets protokoll
D. Godkjenne innkallingen
E. Godkjenne sakslisten
F. Godkjenne forretningsorden
G. Forbundsstyrets beretning for tingperioden
H. Behandle forbundets regnskap i revidert stand,   
 styrets økonomiske beretning, revisors beretning og  
  kontrollutvalgets beretning
I. Beretninger og avsluttede regnskaper for fond som 
 hører under forbundet
J. Forslag om anvendelse av eventuelt overskudd
K. Forslag til endringer i forbundets lov og reglementer

 - K1  Forslag 1: Forbundsstyrets forslag til endring av 
§ 12-7, ny seriemodell for Toppserien og 1. divisjon 
kvinner

 - K2  Forslag 2: Forbundsstyrets forslag til § 4-1, styre-
sammensetning

 - K3  Orientering om endringer i NFFs lov som følge 
av endringer i NIFs regelverk

L.  Andre innkomne forslag
 - L1  Oppfølging av tidligere vedtak om forsikringsord-

ning for lavterskelaktivitet og vennelagsturneringer 
– orienteringssak fra forbundsstyret

 - L2  Oppfølging av tidligere vedtak om forslag til 
utredning om alternativ straff – orienteringssak fra 
forbundsstyret

 - L3  Rapport fra ting utvalget om prøveordninger for 
representasjon og stemmerett – orienteringssak fra 
forbundsstyret

 - L4  NFFs forslag til Idrettstinget om endring av 
NIFs lov § 5-2 om valgbarhet – orienteringssak fra 
forbundsstyret

 - L5 NFFs forslag til Idrettstinget om identifisering 
av indikatorer for økonomisk satsing på kvinner – 
orienteringssak fra forbundsstyret

 - L6  Forslag 1: NFF Buskeruds forslag om bred debatt 
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om  spillerutviklingen i overgangen mellom barne- 
og  ungdomsfotballen

 - L7  Forslag 2: Forbundsstyrets forslag til internasjo-
nal strategi

 - L8  Forslag 3: Forbundsstyrets forslag til instruks for 
Kontrollutvalget

M. Forslag til budsjett
N. Valg

Sakslisten enstemmig godkjent.

F: Godkjennelse av forretningsorden

Forretningsorden, ref. tingheftet, godkjent uten merk-
nader.

NFFs president Lise Klaveness sin tale til 
tinget
• Mitt første år som fotballpresident har vært alle ting. 

Gøy, inspirerende og utmattende, men mest av alt 
motiverende.

• Takker ydmykt for tilliten dere gir meg og styret.
• Som fotballpresident vil jeg slåss for fotballens grunn-

verdi og egenverdi.
• Det viktigste er at alle som vil være en del av fotballen 

skal bli tatt imot med åpne armer.
• Frivilligheten er fundamental og kritisk. Vi må strekke 

oss langt for å holde i gang Norges viktigste sosiale 
møteplass.

• Jeg har reist masse siste året, besøkt mange klubber 
og kretser. Takk for at dere har tatt så godt imot meg.

• Året som har gått har gitt både oppturer og noen svi-
ende nedturer.

• Den sviende kritikken fra kontrollutvalget på fjorår-
ets ting har vi tatt til etterretning og brukt mye tid og 
krefter på å rette opp.

• 2022 ble også beinhardt økonomisk med et under-
skudd på 40 millioner kroner. Et styrt og nødvendig 
underskudd, konsernet går veldig godt.

• Kostnadsnivået har vokst enormt.
• Stolt og lykkelig over at kvinnelandslaget kvalifiserte 

seg til VM. Vi er et av få land som har deltatt i samtlige 
VM.

• Høydepunkt også at U21 kvalifiserte seg til EM og J19 
som vant sølv i EM.

• Vi lever i urolige tider. Det er krig i Europa.
• Også fotballen er rammet av stor uro og polarisering 

internasjonalt.
• Vi kan ikke gå tilbake til en tid hvor internasjonal fot-

ball ledes som et lukket kartell. Lederne må lytte og 
lede for å realisere drømmen vi har for fotballen.

• En fotball hvor alle er trygge og velkomne.
• En fotball uten korrupsjon.
• En fotball som respekterer menneskerettigheter.
• Som konfronterer de vanskelige dilemmaene og 

beveger seg fra løfter til handling.

• NFF-styret har nominert meg som kandidat til UEFA-
styret nettopp fordi vi ønsker å være proaktive i utvik-
lingen av internasjonal fotball.

• Vi skal sette fotballen først og vi skal sette grasrota 
fremst.

• Både forbund og kretser står sammen i vårt lidenska-
pelige ønske om å kunne tilby fellesskap, glede og 
drømmer til hele norsk fotball.

Hele talen kan leses her: https://www.fotball.no/tema/
nff-nyheter/2023/presidentens-tingtale/  

G: Forbundsstyrets beretning for 
tingperioden

Dirigent Kjartan Berland
• Gjennomgang årsrapport, område for område.

 - Gratulerer futsal landslaget og A-kvinner med  
sesongens prestasjoner.

 - Gratulerer SK Brann Kvinner og Molde FK som 
seriemestre.

 - Gratulerer Vesterålen som seriemestre futsal.
 - Gratulerer dommerne Henrikke Nervik og Espens 

Eskås med sesongens prestasjoner.
 - Gratulerer SK Brann Kvinner som cupmestre 2022 

og Molde FK som cupmestre 2021.
 - Gratulerer vinnerne av NM aldersbestemt.

1 – Lise Klaveness, president
• Oppsummering av sluttrapporten fra forbunds- 

styret om vårt internasjonale arbeid, herunder 26 
tiltak anbefalt av Qatar utvalget.

• NFF har jobbet konkret med alle tiltakene.
• Avslutter arbeidet nå, og fokuserer på bærekraft,  

aktsomhet og ansvarlig styring.
• Motiverende å se at vi har fått gjennomslag på flere 

viktige områder.
• Men fortsatt har vi en lang vei å gå for å etterleve våre 

forpliktelser vedr. menneskerettigheter.
• Året har gitt oss mye kunnskap og relasjoner.
• Vil takke supportere, klubber, medlemsdemokratiet 

og Qatar utvalget for engasjementet i denne saken.

215  – Eivind Kopland, etisk komite
• Arbeidet er et resultat av supporteropprøret i 2021.
• Rapporten viser et paradigmeskifte i måten norsk fot-

ball har forstått sitt samfunnsansvar på og engasjerer 
seg i menneskerettighetsspørsmål.

• Vi ser tydelig at norsk fotball har vært med på å sette 
agendaen internasjonalt, særlig gjennom president 
Klaveness sin modige, tydelige og direkte kommuni-
kasjon.

• NFF har satt seg tre fokusområder, 
 - Et permanent migrantsenter
 - Kompensasjon til migrantarbeidere
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 - Sikring av LHBTQI+ rettigheter
• Etisk komite vil trekke frem presidentens viktige 

innsats, som har gjort oss stolte, og administrasjonen 
internasjonale avdeling har fulgt godt opp.

• Vi er glade for at NFFs ledelse har tatt til seg kritikk fra 
etisk komite vedr. kilder og samarbeid med andre.

• Det er lang vei fra SK Trane til FIFA kongressen, men 
etisk komite vil sette et solid godkjent stempel på 
NFFs arbeid på dette området.

110 – Frank Otto Berntsen, Finnsnes IL
• Kommentarer til amatørreglementet, der høring vedr. 

amatørkontrakter ikke gikk til breddeklubbene.
• Dette har betydning for oss, vedtatt endring til nå å 

bare ha ett års gyldighet kan bli problematisk.
• Vi ønsker at forbundsstyret tar opp spørsmålet med 

dem som det faktisk berører, noe vi ikke har fått så 
langt.

140 – Rune Sjåholm, Træff
• Frivilligheten i Norge er enorm, genererer verdier for 

100 milliarder, herav rundt 36 milliarder i NFF.
• Hvem er de reelle verdiskaperne i norsk fotball og 

hvordan gikk det med dem i frivillighets uåret 2022?
• Hvordan går det med pengestrømmene, er det vel 

mye som går nedenfra og opp?
• Egenkapitalen i kretsene, hvorfor er den så høy?
• Blir frivilligheten tilstrekkelig verdsatt, bidrar vi til å 

styrke frivilligheten?

319 – Sigurd Tremoen, Lillehammer KFK
• Det aller viktigste burde kommet først i årsrapporten.
• Det bør handle om fotball for alle, og hva som er sta-

tus på dette området.
• En slik oppbygging vil gi et viktig signal både internt 

og eksternt, og bygge opp om visjonen på en god 
måte.

77 – John Otto Stensland, Lyngdal IL
• Jeg etterlyser at årsrapporten omtaler endringen 

vedr. varighet av amatørkontrakter, vedtatt i styret i 
desember 2022.

• Vil forbundsstyret informere og redegjøre for denne 
endringen?

• Hvilke høringsinstanser var involvert, og hvorfor er 
ikke høringssvarene offentliggjort?

• På side 15 understrekes samarbeidet med TFK, NTF, 
NFT mm, men jeg savner et fora for breddefotballen, 
og spør herved om presidenten også savner et en 
organiserte partner fra breddefotballen?

81 – Thorbjørn Jungård, Bossekopp UIL
• For åtte år siden foreslo jeg boikott av Qatar.
• Støtter konklusjonen om at det har skjedd et para-

digmeskifte vedr. vår tilnærming til internasjonale 
spørsmål.

• Om vi ikke kan si det vi mener fordi det gir økono-

miske konsekvenser, kan vi også karakteriseres som 
«kjøpt og betalt». 

56 – Tore-Christian Gjelsvik, NFF Hordaland
• På side 115 er kretslederkomiteen beskrevet som opp-

nevnt av forbundsstyret, men det korrekte er at den 
er valgt gjennom regulering i loven.

115 – Stig Bjørklund, Tromsø IL
• Tusen takk til presidenten og styret for arbeidet som 

er gjort internasjonalt siden forrige ting.
• Vi har full tillit til at dette videreføres på en god måte i 

tiden fremover.
• Vi skal nå rette fokus lokalt og fronte bærekraft og 

utenforskap særskilt.

110 – Frank Otto Berntsen, Finnsnes IL
• Trenger avklaring på om vi må fremme et konkret 

forslag vedrørende refleksjonene rundt amatørkon-
trakter.

Dirigent Kjartan Berland
• Regner med presidenten avklarer spørsmålene som 

er stilt her.

1 – Lise Klaveness, president
• Når det gjelder amatørkontraker var det åtte kretser 

som svarte, herav ønsket seks den nå vedtatte ord-
ning. Norsk Ligafotball ønsket ikke endring, mens 
NISO ønsket kontraktene fjernet.

• Til Finnsnes er svaret at styret har fattet vedtak, og 
eventuelle innspill heretter kan eksempelvis fremmes 
via fotballkretsene.

Beretning vedtatt med 141 mot 1 stemmer.

H: Behandle forbundets regnskap i re-
vidert stand, styrets økonomiske beret-
ning, revisors beretning og kontrollutval-
gets beretning

9 – Karl-Petter Løken, generalsekretær
• Det er godt å registrere at aktivitetsnivået var høyt 

både i klubb, fotballkrets og for landslagene.
• Ledelsen i Norges Fotballforbund har siden våren 

2022 vært klar over at underskuddet for året ville bli 
høyt og NFF har et økonomisk fundament som tåler 
et år som dette

• Forbundsstyret er tydelig på at 2022 har vært et ek-
straordinært år og at NFF i kommende år må tilpasse 
et kostnadsnivå i tråd med disponible inntekter.

• De store tallene
 - Passerte for første gang en milliard i omsetning
 - – en milepel.
 - Underskudd før skatt i konsernet på 13,5 millioner 

kroner. 
 - Brutto omsetning i konsernet på 1,2 milliarder 
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kroner.
 - Underskudd i NFF på 39,7 millioner kroner.
 - Underskudd i forhold til budsjett ble på 18,2 mil-

lioner kroner.
 - Samlet underskudd i Fotballkretsene på ca. 3 mil-

lioner kroner. 
 - Heleide datterselskaper med overskudd før skatt på 

40,1 millioner kroner.
• For NFF fordeler inntekter og kostnader seg slik:

Inntekter Kostnader

Administrasjon -9 627 899 149 986 823

Arrangement -3 743 922 37 075 736

Ekstern og Finans -153 072 916 50 276 867

Forbundsstyret -143 178 7 168 738

Kommunikasjon 0 2 480 173

Konkurranse -101 650 107 130 608 405

Marked -708 715 486 447 641 893

Aktivitet og utvikling -47 534 673 85 757 845

Landslag og toppfotball -23 975 803 176 438 581

SUM TOTALT -1 048 463983 1 087 435 060

211 – Janne Dirdal, kontrollutvalget
• Vi har et godt og konstruktivt samarbeid med styre 

og administrasjon.
• Vi legger frem en ren beretning og konkluderer med 

at NFF har en forsvarlig forvaltning og økonomisty-
ring, og at forbundet drives i samsvar med overord-
nete regelverk og vedtak.

• Kontrollutvalget står ved fjorårets kritikk om man-
glende åpenhet og involvering i forbindelse med 
inngåelse av langsiktige avtaler med interesseorgani-
sasjoner.  Vi vil imidlertid berømme ledelsens endring 
på dette området og vi har full tillit til dagens praksis.

Kjartan Kvamme, revisor
• Revisjon er fullført med godt resultat.
• Årsregnskapet for 2022 er avgitt i tråd med gjeldende 

lover og regler og gir et rettvisende bilde av den 
finansielle situasjon.

Dirigent Kjartan Berland
• Det foreligger da følgende forslag til vedtak
1. Forbundstinget vedtar aktivitetsregnskap 2022 for 

Norges Fotballforbund. Aktivitetsresultatet viser et 
underskudd på 39.656.018 kroner.

2. Aktivitetsregnskapet er belastet med 11.464.532 kro-
ner av planlagt bruk av egenkapital.

3. Etter disponering av egenkapital med restriksjoner 
svekkes den frie egenkapitalen til NFF med 28.191.486 
kroner, hvorav 10 mnok av dette er i tråd med budsjet-
tet.

4. Forbundstinget vedtar følgende disponeringer mot 
egenkapitalen:

Vedtak
Regnskapet vedtatt med 143 mot 1 stemmer.

I: Beretninger og avsluttede 
regnskaper for fond som hører 
under forbundet
Ikke relevant

J: Forslag om anvendelse av 
eventuelt overskudd

Vedtak
Vedtatt disponert som beskrevet over med 143 mot 1 
stemmer.

Utdeling av prisen Årets unge leder

1 – President Lise Klaveness
• Prisen går til Anders Mastrup, Hallingdal FK 

Les begrunnelsen her: https://www.fotball.no/klubb-og-
leder/2023/arets-unge-leder-2023/ 

Dirigent Kjartan Berland
• Tingforhandlingene ble hevet for dagen kl. 14:05.
• Tingforhandlingene søndag starter kl. 09:00, ikke 

09:30 som opplyst i tingheftet.
• Vel møtt til seminar kl. 15:00.

 

Tillegg/reduksjon av egenkapital

- Egenkapital med lovpålagte restriksjoner

- Egenkapital med ekstremt pålagte restriksjoner -278 455

- Egenkapital med selvpålagte restriksjoner -11 186 077

- Annen egenkapital -28 191 486

Sum endring egenkapital / disponering av  
aktivitetsresultat -39 656 018
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DAG 2
K: Forslag om endringer i 
forbundets lov 
 
K1 
Forslag 1: Forbundsstyrets forslag til endring 
av § 12-7, ny seriemodell for Toppserien og 
1. divisjon kvinner

Dagens bestemmelse:
(6) 0. divisjon kvinner består av 10 lag i én avdeling. 
Forbundsstyret bestemmer hvert år divisjonens navn. 
Klubbene må ha forbundsstyrets godkjennelse gjen-
nom lisens som profesjonell klubb, jfr. lovens § 8-8. En 
klubb som ikke meddeles lisens, gis anledning til å 
delta i 1. divisjon. I sluttspill om seriemesterskap spiller 
lag nr. 1-4 i grunnspillet mot hverandre hjemme og 
borte, 6 seks serierunder. Poeng oppnådd i grunnspil-
let strykes og erstattes med et poengsystem der vinner 
av gruppespillet starter med 6 poeng, nr. 2 i gruppe-
spillet med 4 poeng, nr. 3 med 2 poeng og nr. 4 uten 
poeng. Samtlige starter med målforskjell 0-0. Vinneren 
er årets seriemester. I sluttspill om nedrykk spiller lag 
nr. 5-10 i grunnspillet i 0. divisjon samt nr. 1 og nr. 2 i 1. 
divisjon etter endt grunnspill mot hverandre en kamp, 
7 serierunder. Hjemmebane avgjøres ved trekning. 
Poeng oppnådd i grunnspillet strykes før sluttspill.

Lag nr. 7 og 8 i sluttspillet rykker ned til 1. divisjon. Lag 
nr. 6 spiller kvalifiseringskamp, hemme og borte etter 
trekning, mot vinner av sluttspillet i 1. divisjon om plass 
i 0. divisjon neste sesong.

(7) 1. divisjon kvinner består av 10 lag i én avdeling. 
Forbundsstyret kan stille vilkår for deltakelsen, jf. Lo-
ven § 8-8 (4). 1. divisjon spilles som et grunnspill og et 
sluttspill. I grunnspillet spiller hvert lag mot hverandre 
hjemme og borte, 18 serierunder. Nr. 1 og 2 i grunn-
spillet deltar deretter i et sluttspill sammen med nr. 
5-10 i 0. divisjon. Lag nr. 3-10 i 1. divisjon spiller deretter 
mot hverandre en gang, 7 serierunder. Hjemmebane 
avgjøres ved loddtrekning. Lagene tar med seg samt-
lige poeng opp- nådd i grunnspillet. Vinner av sluttspil-
let spiller kvalifiseringskamp hjemme og borte etter 
trekning, mot nr. 6 i sluttspill 0. divisjon om plass i 0. 
divisjon neste sesong. Lag nr. 7 og 8 i sluttspillet rykker 
ned i 2. divisjon.

(8) Forbundsstyret fastsetter hvor mange lag som skal 
spille i 2. divisjon kvinner og deler disse inn i avdelinger. 
Ved. sammensetningen av avdelingene skal forbunds-
styret ta geografiske hensyn. Det kan være flere avde-
linger i samme krets, men avdelingene kan også settes 
sammen kretsvis eller regionalt. To lag rykker opp i 1. 
divisjon etter kvalifiseringsspill fastsatt av forbundssty-

ret. Nedrykk skjer etter kretsens bestemmelser.

(9) I 3. og lavere divisjoner kvinner og i 5. og lavere divi-
sjoner menn fastsetter kretsen hvor mange avdelinger 
det skal være i hver divisjon og hvor mange lag det 
skal være i hver avdeling. Forbundsstyret gir utfyllende 
bestemmelser om de ulike divisjonene.

Forslag til ny tekst:
6) 0. divisjon kvinner består av 10 lag i én avdeling. 
Forbundsstyret bestemmer hvert år divisjonens navn. 
Klubbene må ha forbundsstyrets godkjennelse gjen-
nom lisens som profesjonell klubb, jfr. lovens § 8-8. En 
klubb som ikke meddeles lisens, gis anledning til å 
delta i 1. divisjon.

0. divisjon organiseres med ett seriespill der lagene 
møter hverandre tre ganger. Innledningsvis møter la-
gene hverandre hjemme og borte, 18 kamper. Deretter 
møter lagene hverandre en gang, 9 kamper. Hjemme-
banefordel avgjøres ved loddtrekning. Vinner etter 27 
runder er årets seriemester.

Lag nr. 10 rykker ned i 1. divisjon. Lag nr. 9 spiller kvalifi-
seringskamp hjemme/borte etter trekning mot nr. 2 i 1. 
divisjon om plass i neste års 0. Divisjon. 

(7) 1. divisjon kvinner består av 10 lag i én avdeling. 
Forbundsstyret kan stille vilkår for deltakelsen, jf. loven 
§ 8-8 (4). 1. divi- sjon organiseres med ett grunn- spill 
der lagene møter hverandre hjemme og borte, totalt 
18 kamper og et sluttspill der lagene etter grunnspillet 
deles i to grupper på hhv fire og seks lag.

I sluttspill om opprykk spiller lag nr. 1-4 i grunnspillet 
mot hverandre hjemme og borte, 6 seks serierunder. 
Poeng og målforskjell oppnådd etter grunnspillet tas 
med inn i sluttspillet. Vinneren av sluttspill topp fire 
rykker opp i 0. divisjon. Nr. 2 i sluttspill topp fire spiller 
kvalifiseringskamp hjemme/ borte etter trekning mot 
nr. 9 i 0. divisjon om plass i neste års 0. Divisjon.

I sluttspill om nedrykk spiller lag nr. 5-10 i grunnspil-
let i 1. divisjon mot hverandre en kamp, 5 serierunder. 
Hjemmebane avgjøres ved trekning. Lagene tar med 
seg poeng og målforskjell oppnådd i grunnspillet. Lag 
nr. 9 og 10 rykker ned i 2. divisjon.

(8) 2. divisjon kvinner består av to avdelinger à 14 lag. 
Avdelingsvinnerne rykker opp i
1. divisjon. Lag nr. 12, 13 og 14 i hver avdeling rykker ned 
i 3. divisjon. Forbundsstyret fastsetter sammenset-
ningen av avdelingene. Ved sammensetningen skal 
forbundsstyret ta geografiske hensyn.

(9) I 3. og lavere divisjoner kvinner og i 5. og lavere divi-
sjoner menn fastsetter kretsen hvor mange avdelinger 
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det skal være i hver divisjon og hvor mange lag det 
skal være i hver avdeling. Forbundsstyret gir utfyllende 
bestemmelser om de ulike divisjonene.

4 – Jon Mørland, styremedlem
• Redegjorde for forslaget motivering og bakgrunn 

gjengitt på side 12-20 i tingheftet.
• Det var åpenbart at vi måtte gjøre noe etter de 

mange reaksjonene og tilbakemeldingene på fjorår-
ets seriemodell. 

• Takket komitemedlemmene for et åpent sinn i disku-
sjonene.

• Åtte av 10 Toppserieklubber ønsker den foreslåtte 
innretning.

• Takk til Rosenborg, Brann og Vålerenga for konstruk-
tivt samarbeid om å komme frem til en omforent 
løsning.

56 – Tore-Christian Gjelsvik, NFF Hordaland
• Vi støtter det fremlagte forslaget.
• Men, fotballkretsene er bekymret for 2.divisjon kvin-

ner vedr. reiseavstander, kampbelastning og øko-
nomi.

• Vi ønsker at komiteens videre arbeid må vurdere 
innretningen i 2.divisjon kvinner, og om de finner det 
hensiktsmessig legge frem forslag for forbundsstyret 
for vedtak.

• På vegne av kretsene legger vi derfor frem et tilleggs-
forslag (se under).

26 – Jan Erik Fåne, Toppfotball kvinner
• Sluttspillordningen vi hadde i 2022 fungerte dårlig, 

det er alle enige om.
• Det har vært uenighet om veien videre, men det fore-

ligger nå et godt og omforent forslag til endring.
• Oppfordrer alle til å slutte seg til det fremlagte forsla-

get.

83 – Torkjell Johnsen, Porsanger IL
• Vi støtter det fremlagte forslaget fra forbundsstyret.
• Vi støtter også kretslederkomiteens forslag, lagt frem 

av Gjelsvik.
• Belastningen med 26 kamper i 2. divisjon er for stor, 

og dette nivået må utredes på nytt.
• Vi ønsker tre avdelinger med 10 lag i hver i 2. divisjon 

kvinner.

73 – Turid Storhaug, IK Start Kvinner
• 2. divisjon kvinner er den viktigste utviklingsarenaen 

vi har, og den bør ikke endres før vi har latt den virke 
noen år.

• Viktig at den ikke blir en breddearena.
• Vi støtter ikke forslaget til kretslederne.

Vedtak
Forbundsstyrets forslag ble vedtatt med 137 mot 2 
stemmer.

Tilleggsforslag fra NFF Hordaland:
• Seriekomiteen kvinner fortsetter sitt arbeid i henhold 

til det tingheftet beskriver. Komiteen skal i tillegg ta 
inn i sitt arbeide 2. div. kvinner og utrede følgende 4 
punkter: Komiteen skal vurdere om dagens serieord-
ning er bærekraftig.
 - Komiteen kan foreslå endringer på strukturen.
 - Foreslå innretning til reisestøtte.
 - Forankre sitt arbeid i aktuelle klubber.

• Forbundsstyret får fullmakt til å vedta ev. endringer 
i 2.div kvinner som seriekomitéen foreslår med virk-
ning fra sesongen 2024 hvis forbundsstyret finner det 
formålstjenlig. Forslaget skal forankres i klubbene i 2. 
og 3. div kvinner, TFK og Kretslederkomiteen. Endrin-
gene legges frem for tinget 2024 som en orientering.

• Komiteens representanter justeres og det innlemmes 
1 representant fra hvert av nivåene 2. og 3 div kvinner.

Vedtak
NFF Hordalands tilleggsforslag ble vedtatt med 114 
mot 24 stemmer.

Tildeling av NFFs gullmerke:

1 – Lise Klaveness, president
• Kunngjorde og fikk tingets tilslutning til at daglig 

leder i trenerforeningen, Teddy Moen, tildeles NFFs 
gullmerke.

• Teddy Moen har vært en sentral bidragsyter til å 
bygge foreningen til å være en av de mest solide inte-
resseorganisasjonene i Europa for fotballtrenere.

• Foreningen har over 2.000 medlemmer og arrangerer 
hvert år Nordens største fotballtrenertiltak – cupfina-
leseminaret.

• Med sitt vanvittige engasjement, brennende nys-
gjerrighet, sin blide og positive tilnærming og hans 
faglige tyngde, har han vært en klippe for norske 
fotballtrenere i flere tiår.

Les hele begrunnelsen her: https://www.fotball.no/tema/
nff-nyheter/2023/teddy-moen-tildelt-nffs-gullmerke/ 

K2 

Forslag 2: Forbundsstyrets forslag til § 4-1, 
styresammensetning – etablering av ansatt 
representant i forbundsstyret.

Dagens bestemmelse:
Forbundsstyret består av president, to visepresidenter 
og fem styremedlemmer. President velges av for-
bundstinget for fire år ved første valg som president, 
deretter for to år. Visepresidenter og styremedlemmer 
velges av forbundstinget for to år. Valgperiodene skal 
overlappe hverandre, slik at det velges president og 
tre styremedlemmer i partallsår og to visepresidenter 
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og to medlemmer i oddetallsår. Visepresidenten med 
lengst ansiennitet i styret er presidentens stedfortre-
der. Er ansienniteten lik, er eldste visepresident presi-
dentens stedfortreder. Forbundsstyret skal ha minst 
ett styremedlem som pr. 31. desember det år valget 
avholdes er under fylte 26 år.

Forslag til ny tekst:
Forbundsstyret består av president, to visepresiden-
ter, fem styremedlemmer og en representant for de 
ansatte i NFF. President velges av forbundstinget for 
fire år ved første valg som president, deretter for to år. 
Visepresidenter og styremedlemmer velges av for-
bundstinget for to år. Valgperiodene skal overlappe 
hverandre, slik at det velges president og tre styre-
medlemmer i partallsår og to visepresidenter og to 
medlemmer i oddetallsår. Visepresidenten med lengst 
ansiennitet i styret er presidentens stedfortreder. Er 
ansienniteten lik, er eldste visepresident presidentens 
stedfortreder.
Forbundsstyret skal ha minst ett styremedlem som pr. 
31. desember det år valget avholdes er under fylte 26 
år. Representanten for de ansatte velges av og blant 
de ansatte i NFF sentralt og krets. Vedkommende har 
personlig varamedlem.

2 – Ane Guro Skaare-Rekdal, visepresident
• Ansatte i NFF har over tid ønsket representasjon i sty-

ret, slik de har i noen andre særforbund og i idretts-
forbundet.

• De ansatte vil kunne bidra med et annet perspektiv i 
behandling av styresaker, samt øke deres innflytelse.

145 – Robert Nylund Dørås, Slemmestad IF
• Hva skjer om den ansatte slutter i NFF og hvordan 

skal personlig vara velges?

2 – Ane Guro Skaare-Rekdal, visepresident
• De ansatte skal selv avgjøre innretning for hvordan 

representant og vara skal velges.

Vedtak
Forslaget ble vedtatt med 129 mot 9 stemmer.

K3 
Forslag 3: Orientering om endringer i NFFs 
lov som følge av endringer i NIFs lov 

Dirigent Eli Arnstad henviste til orientering om rele-
vante endringer gjengitt fra side 22-25 i tingheftet. 

Tinget tok enstemmig informasjonen til orientering.

L:  Andre innkomne forslag:

L6 
Forslag 1: NFF Buskeruds forslag om bred 
debatt om spillerutviklingen i overgangen 
mellom barne- og ungdomsfotballen

92 – Bjørge Kleppe, NFF Buskerud
• Vi ønsker en debatt rundt temaet der alle blir hørt og 

tatt på alvor.
• NFFs veileder åpner for at toppklubbene kan tilby 

ekstra tiltak for spillere fra det året de fyller 10 år, men 
da under gitte premisser og vilkår.

• Vi er ikke imot mer og bedre aktivitet. Men det kan 
være uheldig at barn trekkes mot toppklubb i så tidlig 
alder.

• Vi er bekymret for at ekstratilbudene i toppklubbene 
blir sett på som satsingstilbud.

• Vi er glade for at forbundsstyret sier seg relativt enig i 
vårt ønske om debatt.

• La barn være barn.

1 – Lise Klaveness, president
• Vi støtter forslaget, og ønsker en bred debatt rundt 

dette temaet. Dette er kjernen i vår fotballpolitikk.
• Det kommer mer penger inn i toppfotballen nå og da 

skjer endringer.
• Endringer medfører også friksjon, og noen ganger 

konflikter.
• Var en grundig debatt rundt dette i 2019 som ledet 

frem til dagens innretning.
• Vi går inn for en evaluering av denne, for å kartlegge 

hvordan dette påvirker oss, og at det legges frem en 
rapport om dette for tinget i 2024.

64 – Martin Paulsen, SK Trane
• Vi støtter NFF Buskeruds forslag, og mener ekstratil-

bud til barn må foregå i moderklubb.
• Lett å glemme at fotball er et lagspill, og ekstratilbud 

for enkelte i annen klubb går ut over det grunnleg-
gende tilbudet.

• Debatten må også skje innad i NFF, ikke bare overfor 
interesseforeningene.

• Klubbene er fotballorganisasjonens sjel.
• Toppklubbene er å regne som kommersielle aktører.
• Moderklubbene er best skikket til å gi et likeverdig 

tilbud til alle.

25 – Cato Haug, Norsk toppfotball
• Vi støtter forslagets intensjon, og forbundsstyrets 

kommentarer om at dagens ordning evalueres.
• Ønsker at akademiklassifiseringen døpes om til kvali-

tetsklubb topp.
• Samarbeidsklimaet i norsk fotball er bedre enn noen 

gang.
• Vi må bli bedre på spilleravvikling, de som ikke når 
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opp i toppklubbene, og sikre dem en naturlig vei 
videre i norsk fotball.

• Vi må også se på kompensasjonsordningen – i dag 
stimulerer den til å hente spillere tidlig.

23 – Hugo Magne Kjelseth, Norsk ligafotball
• Vi støtter NFF Buskeruds forslag. Våre klubber står i 

denne problematikken daglig.
• Vi bekrefter at vi opplever et godt samarbeid med 

NTF.
• Avtalen vi har inngått med NFF sentralt innebærer at 

vi sammen skal jobbe tett med relevant problemstil-
linger knyttet til dette temaet.

58 – Aslak Sverdrup, SK Brann
• Vi ønsker denne debatten velkommen.
• Vi jobber hardt for å bli en bedre aktør i vårt område, 

og ønsker dialog og tett samspill med lokale klubber.
• Typiske dilemmaer i spillerutviklingen er når skal 

unge spillere hentes.
• Vi ønsker at spillere skal kunne være lengst mulig i 

egen klubb. 
• Flere spillere må få gode utviklingsarenaer.

146 – Cecilie Gotaas Johnsen, Rosenborg BK
• Dette er en ekstremt viktig debatt, og den lever i vår 

klubb hver dag.
• Vi samarbeider tett med krets nå, og skal etablere 

tilbud ute i distriktene.
• Viktig å huske at det vil være ulikt landet rundt hvilke 

løsninger som er mest hensiktsmessig.

26 – Jan Erik Fåne, Toppfotball kvinner
• Berømmer Buskerud for å sette debatten på agen-

daen.
• Topp og bredde er avhengige av hverandre.
• De relevante dilemmaene innenfor dette temaet blir 

stadig mer aktuelle også på jentesiden.
• Vi støtter intensjonen i forslaget.

104 – Are Bergquist, NFF Trøndelag
• Vi må ikke bare ha debatt, vi må også evaluere hva 

som faktisk skjer i hverdagen.
• Det varierer hvor godt toppklubbene håndterer sitt 

ansvar.
• Breddeklubbene sitter ofte igjen med regningen for 

spillerutviklingen.
• NFF Trøndelag legger frem tilleggsforslag med en 

konkret bestilling til forbundsstyret (se under)

92 – Bjørge Kleppe, NFF Buskerud
• Vi trekker vårt forslag og stiller oss bak NFF Trøndelag 

sin versjon.

1 – President Lise Klaveness
• Det er bra at toppklubbene nå kommer opp og viser 

sitt ansvar.

• Vi støtter NFF Trøndelags forslag.

Nytt forslag fra NFF Buskerud:
Forbundsstyret bes starte et arbeid med å tydeliggjøre 
retningslinjer for spillerutvikling i overgangen mellom 
barn og ungdom, og mellom breddeklubb og topp-
klubb, herunder også eventuelle økonomiske kompen-
sasjonsmekanismer ved overgang fra bredde til topp. 
Forbundsstyret må gjennom bred debatt sikre solid 
forankring, og evaluere etterlevelse av praksis både i 
bredde og topp. Resultatet av dette arbeidet legges 
frem på Forbundstinget 2024, sammen med en plan 
for evaluering og oppfølging.

Vedtak
Forslaget fra NFF Buskerud ble vedtatt med 145 mot 1 
stemmer.

L7 
Forslag 2: Forbundsstyrets forslag til 
internasjonal strategi 

1 – Lise Klaveness, president
• NFF har fått et tydelig oppdrag fra norsk fotball om å 

ha en tydelig stemme internasjonalt.
• Ved å vedta denne strategien vil vi forplikte oss på 

området i tiden fremover. Intensjonen må være å 
beskytte fotballen globalt.

• Vi har vist det siste året at vi kan spille en rolle og vi 
skal fortsette å være en modig og kunnskapsrik aktør 
internasjonalt.

• Strategien erstatter tidligere vedtatte tiltak og resolu-
sjoner.

• Forbundsstyret trenger tingets tillit og fullmakt til å få 
gjøre fortløpende vurderinger og beslutninger rundt 
internasjonale spørsmål. 

• Fotballens grunnleggende verdier og struktur er 
truet av sterke internasjonale kommersielle krefter 
og udemokratiske aktører, og vi må jobbe hardt for å 
motvirke dette.

• Takk for at mange i norsk fotball har vist appetitt på 
delta i dette viktige, men vanskelige og utmattende 
arbeidet.

64 – Martin Paulsen, SK Trane
• Vi gir vår tilslutning til det fremlagte forslaget.
• Mener det tar inn i seg intensjonene i forslaget som 

ble vedtatt i juni 2021.
• Viktig at vi tar med oss denne debatten og temaet på 

fremtidige møteplasser.

25 – Cato Haug, Norsk Toppfotball
• Rose ledelsen i forbundet med Lise i spissen for det 

operasjonelle arbeidet som har vært gjort på dette 
området.
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• Vi må huske på at dette er en dynamisk prosess, og 
evaluere tiltak fortløpende.

• Vi må tilpasse oss og samkjøre både med offisiell 
norsk utenrikspolitikk på området og følge fotball-
linjen internasjonalt.

4 – Jon Mørland, styremedlem
• Vi har søkt råd hos utenriksdepartementet, og tror 

tilpasning til norske myndigheter er godt ivaretatt.

Vedtak
Forslaget ble enstemmig vedtatt med 143 mot 0 stem-
mer.

L8 
Forslag 3: Forbundsstyrets forslag til instruks 
for Kontrollutvalget

3 – Arne Larsen Økland, visepresident
• Redegjorde for motiveringen gjengitt på side 40 i 

tingheftet.
• Vil takke kontrollutvalget for den viktige jobben de 

gjør for norsk fotball.

Forslaget ble enstemmig vedtatt med 138 mot 0 stem-
mer.

Tre korte orienteringssaker fra forbundsstyret.

Dirigent Kjartan Berland
• Forbundsstyret og generalsekretær får ordet til tre 

korte orienteringssaker

9 – Karl-Petter Løken, generalsekretær
• Det er satt ned et utvalg som skal se på terminliste-

strukturen for Eliteserien.
• Skal gjennomføres fire møter med intensjon om en 

innstilling i august, september.

6 – Gunhild Lærum, styremedlem
• Styret har fått i oppdrag å sette ned utvalg som skal 

vurdere og foreslå relevante tiltak for å forebygge 
mot vold, trusler og diskriminering. Utvalget består 
foreløpig av:

• Mikkel Solli, Jo Evensen, Oddbjørn Solheim, Øyvind 
Nilsen, Espen Pettersen Gjester, Eirik Myhre, Lillian 
Nohr, Gjert Moldestad, Per Arne Flatberg. 

• Henrik Lunde er utvalgets sekretær.
• Skal avgi sluttrapport til tinget 2024.
• Krevende arbeid med bredt mandat, tar gjerne imot 

innspill og forslag.

7 – Kristine Haugen, styremedlem
• Haugen utvalget skal gjennomgå breddereglementet 

for å vurdere om, og evt. hvilke, endringer som kan 
gjøres for å legge til rette for mer aktivitet og delta-
kelse.

• Fire fokusområder er pekt ut, arbeidet skal forankres 
bredt. Slagordet er – enklere med.

• Når arbeidet er avsluttet skal innstilling overleveres 
til breddeutvalget for vurdering om den skal legges 
frem for forbundsstyret for beslutning.

L1 
Tromsø ILs forslag om forsikringsordning for 
lavterskelaktivitet og vennelagsturneringer 
hvor fotballen brukes som virkemiddel for å 
redusere utenforskap

7 – Kristine Haugen, styremedlem
• Forbundsstyret er i gang med en utredning rundt 

dette.
• Vi må se det i sammenheng med evaluering av 

breddereglementet og saken er derfor oversendt til 
Haugen utvalget.

• Tromsø IL er orientert og støtter dette.

Tinget tok informasjonen til orientering.

L2 
Oppfølging av tidligere vedtak om forslag til 
utredning om alternativ straff – orienterings-
sak fra forbundsstyret

8 – Mikkel Mørch Sollie, styremedlem
• Redegjorde for informasjonen som er gjengitt i ting-

heftet på side 27.
• Utvalgets rapport er sendt over til Lærum utvalget.

Tinget tok informasjonen til orientering.

L3 
Rapport fra tingutvalget om prøveordninger 
for representasjon og stemmerett 

6 – Gunhild Lærum, styremedlem
• Først - utvalget som skal forebygge vold, trusler og 

diskriminering, omtalt under foregående korte orien-
teringssaker, skal justeres slik at kvinneandel på 40 % 
oppnås.

• Så en løypemelding fra tingutvalget. 
• Vi ønsker å gjøre tinget mer attraktivt. 
• Digitalt og fysisk fremmøte er kommet for å bli.
• Fremtidige ting vil arrangeres på Ullevaal av både 

praktiske og økonomiske grunner.
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• Høringsresultatet viser liten endringsvilje.
• Vi vil foreslå at våre åtte interessegrupperinger får 

stemmerett i fremtiden.

25 – Cato Haug, som representant for tingut-
valget
• Vi ønsker å foreslå en kombinasjon mellom direkte og 

indirekte representasjon. 
• Klubber fra de øverste divisjoner stiller med egne 

representanter, mens øvrige klubber representeres av 
kretsen med et antall delegater som står i forhold til 
antall klubber og størrelse på krets.

• Vi ber om at forbundsstyret får fullmakt til å utarbeide 
en innretning for prøveordning i 2025 som kan vedtas 
på tinget i 2024.

6 – Gunhild Lærum, styremedlem
• Vi vil og foreslå for forbundsstyret at det gjennom-

føres en prøveordning med at ansatte i klubb kan få 
rolle som delegat.

56 – Tore-Christian Gjelsvik, NFF Hordaland
• Vi trenger mer informasjon før det fattes beslutnin-

ger.
• Hvilke mandat skal eventuelt indirekte representanter 

ha? Skal det være bundet mandat, eller skal de stille 
helt fritt?

• Hva med økonomien knyttet til reiser for indirekte 
delegater? Hvem skal dekke disse?

104 – Are Bergquist, NFF Trøndelag
• Mye av det som legges frem nå har vært diskutert før.
• Tinget må markedsføres bedre direkte inn mot klub-

bene, og verdien av å være til stede må synliggjøres 
tydeligere.

• Toppklubbene kan ta et større ansvar i egen region.
• Vi er imot indirekte representasjon.
• Økonomi kan være en barriere, vi har tidligere subsi-

diert deltakelse og da vært flere klubber til stede.
• Effektivisere innholdet slik at tinget blir mer attraktivt.
• Kanskje spørre de som ikke deltar hva som skal til for 

at de vil melde seg på?
• Vi støtter forslaget om stemmerett for interessegrup-

peringer og ansatte i klubb.

83 – Torkjell Johnsen, Porsanger IL
• Støtter ikke at ansatte i klubb får stemmerett.
• Reiseutjevningen må forbedres.
• Vi må aldri ta bort klubbenes mulighet til å komme 

på tinget og stemme.

68 – Gry Løkås Kleppe, NFF Telemark
• Vi må tørre å gjennomføre en prøveordning for å 

teste ut om det kan medføre ønsket endring og økt 
deltakelse.

• Da må vi se på både innhold, form og representasjon.

Tinget tok informasjonen til orientering.

L4
Forslag 1: Forslag om endring av NIFs lov 
§ 2-5 om valgbarhet

Norges Fotballforbund foreslår å endre lovteksten som 
regulerer alderskrav til ung representant i styrer og 
valgkomiteer.

Dagens bestemmelse
(7) Både styret og valgkomiteen i særforbund og 
idrettskretser skal ha minst ett medlem som pr. 31. de-
sember det år valget avholdes er under fylte 26 år.

Forslag til ny tekst:
(7) Både styret og valgkomiteen i særforbund og 
idrettskretser skal ha minst ett medlem som pr. 31. 
desember det år valget avholdes er under fylte 26 år. 
I særforbund med 2-årlige valgperioder for styret og 
valgkomiteen, kan en tidligere valgt ung representant 
(under 26) gjenvelges som ung representant for inntil 
én ny 2-års-periode selv om vedkommende er over 26 
år den 31.12. det året vedkommende gjenvelges.

126 – Gro Langdalen, NFF Akershus
• Foreslår at dersom dette ikke går gjennom på idrett-

stinget så endres bestemmelsen i NFF slik at ung-
domsrepresentant første gang velges for fire år.

Tinget tok informasjonen til orientering.

L5
Forslag 2: Forslag om identifisering av 
indikatorer for økonomisk satsing på kvinner

NIF skal gjennomføre en utredning for å identifisere 
gode indikatorer for økonomisk satsing på kvinner i 
norsk idrett.

Dirigent Kjartan Berland
• Henviser til motivering gjengitt i tingheftet på side 34.

Tinget tok informasjonen til orientering.

M:  Forslag til Budsjett

1 – Lise Klaveness, president
• Innstiller på at vi bruker alle inntekter til aktivitet og 

aktivitetsfremmende tiltak.
• Vesentlig økte inntekter i 2023, totalt ca. 464 millioner.
• Hovedsakelig grunnet avtalen med TV2 for TV rettig-

heter til hele norsk fotball.
• Har vært viktig å holde norsk fotball samlet, og er 
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glade for at vi er omforent med tre-part samarbeidet 
som nå foreligger mellom NFF sentralt, NTF og TFK.

• Stor satsing på å styrke kretsene for derigjennom å 
styrke klubbene med målsetting om økt rekruttering 
og redusert frafall.

• Vi mottar ca. 20 millioner kroner fra FIFA og rundt 40 
millioner fra UEFA.

• Rekordstort budsjett med en omsetning opp mot 1,5 
milliarder kroner.

• De største inntektsøkningene kommer fra:
 - TV-rettigheter liga  367 mnok
 - TV-rettigheter landslag   48 mnok
 - Europatoppen    16 mnok
 - Tilskudd FIFA og UEFA   15 mnok

• De største disponeringene av de friske midlene er 
slik:
 - Toppklubb herrer  310 mnok
 - Toppklubb kvinner    34 mnok
 - Europatoppen    31 mnok
 - Implementering VAR      6 mnok
 - Breddefotballen/kretsene   35 mnok
 - PostNord/Norsk Tipping   12 mnok
 - A-landslagene  14 mnok
 - Aldersbestemte landslag   11 mnok 

• Totaltallene i aktivitetsbudsjettet akkumuleres til:

Vedtak
Budsjettforslaget enstemmig vedtatt med 130 mot 0 
stemmer. 

N:  Valg 

123 – Torleiv Sandvik, leder valgkomiteen
• Redegjorde for komiteens arbeid og bakgrunnen for 

innstillingene til de rollene som skal velges på dette 
tinget.

• Det er år lagt vekt på kontinuitet og det foreslås gjen-
valg på alle de fire i styret.

• Komiteen har avgitt denne innstillingen:

Forbundsstyre:
Valgkomiteen i NFF innstiller enstemmig på følgende 
i valgbare posisjoner til forbundsstyret for kommende 
valgperiode: 

President: 
Lise Klaveness, IL Kvernbit  (på valg i 2026)

Visepresident 1: 
Ane Guro Skaare-Rekdal, Vallset IL Gjenvalg for to år

Visepresident 2: 
Arne Larsen Økland, Bryne FK  Gjenvalg for to år

Medlemmer: 
Gunhild Lærum, Lillestrøm SK  (på valg i 2024)
Kristine Haugen, Lavangen IL Gjenvalg for to år
Mikkel Mørch Sollie, Øvrevoll/Hosle IL (på valg i 2024)
Leon Aurdal, Aalesunds FK  (på valg i 2024)
Jon Mørland, IL Heming  Gjenvalg for to år

De valgbar kandidatene ble valgt med akklamasjon.

Doms - og sanksjonsutvalg: 
Leder: 
Halvor Frihagen, Lyn Fotball (på valg i 2024)

Nestleder: 
Guri Hasund Reiten, SK Herd      (på valg i 2026)

Nestleder: 
Roger Næss, TUIL Tromsdalen (på valg i 2024)

Medlemmer: 
Jonny Ditlefsen, Gruben IL  (på valg i 2024) 
Bjørn Bergesen, Flint IL (på valg i 2026)
Cathrine Strøm Veiby, Hønefoss BK (på valg i 2026)
Synnøve Farstad, SK Tryg/Lade Ny for 1 år
(erstatter medlem som har trukket seg i valgperioden)

Påtalenemnd: 
Leder: 
Marit Fiane Grødum, Hisøy IL (på valg i 2026)

Medlemmer: 
Roger Berglie, Halsen IF (på valg i 2024) 
Sicilie Kristin Kanebog, Medkila IL Gjenvalg for to år
Eirik Myhre, Viking FK (på valg i 2026)

De valgbare kandidatene ble valgt med akklamasjon.

O: Oppnevnelse av statsautorisert/
godkjent revisor til å revidere for-
bundets regnskap og fastsettelse av 
revisors honorar.

Innstilling: 
Deloitte AS foreslås som statsautorisert revisor, styret 
har fullmakt til å avtale deres honorar.

Område Beløp

Sum anskaffende midler 1.446 mnok

Sum aktivitetskostnader 1.447 mnok

Aktivitetsresultat før finans -1,4 mnok

Finansinntekter 6,3 mnok

Finanskostnader -4,9 mnok

Årets aktivitetsresultat 0
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Vedtak
Innstilling enstemmig vedtatt.

Dirigentene takket for seg kl. 12.28.

1 – Lise Klaveness, president
• Takk til Kjartan Berland og Eli Arnstad for stødig og 

vel gjennomført oppdrag.
• Takk for fantastiske og gode dager her på tinget.
• Viktig at vi nå holder fokus på de store viktige tema-

ene frafall, anlegg, like muligheter og debatten truk-
ket opp av NFF Buskerud.

• Tusen takk til administrasjonen for tilrettelegging og 
gjennomføring av tinget

• Takk for i dag og vel hjem!

Tinget 2023 ble hevet kl. 12:30
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Norges Fotballforbund
Sognsveien 75 J
0840 Oslo
Telefon: 21 02 93 00
E-post: nff@fotball.no


